
 

   

Montfoort S.V.’19 Versie 0.1   Pagina 1 van 8 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering 28 november 2022 
 

 

Afwezig met kennisgeving 

Gerard Broekman, Ad Spruit jr. en Cor Verkleij 

 

Opening 

Om 19:30 uur opent voorzitter Ad Spruit de jaarvergadering en heet iedereen van harte welkom op de 

ledenvergadering in de kantine van locatie Zuid. In zijn 48 personen aanwezig bij deze vergadering.  

 

De voorzitter vraagt een moment stilte voor de overledenen van het afgelopen seizoen en alle andere 

personen die ons dierbaar zijn. 

 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

De nieuwjaarsreceptie vindt op 07-01-2023 plaats in de kantine van locatie Zuid. 

Er zijn verder geen ingekomen stukken. 

 

Afsluiting seizoen 2021 - 2022 

Er zijn verder geen opmerkingen over de onderstaande documenten waarmee de documenten 

formeel worden vastgesteld. 

• Verslag Algemene ledenvergadering 20 december 2021 

• Verslag Algemene ledenvergadering 23 mei 2022 (verbouwing) 

• Verslag Algemene ledenvergadering 28 mei 2022 (verbouwing) 

• Jaarverslag seizoen 2021 – 2022 

• Verslag Raad van Toezicht 2021 - 2022 

 

Financieel jaarverslag 2021 - 2022 

Penningmeester Hans van der Stok presenteert het financieel jaarverslag 2021 – 2022 en de begroting 

voor het seizoen 2022 - 2023. Voor het seizoen 2021 – 2022 hebben we een positief resultaat van  

€ 5.200,- terwijl € 1.000,- was gebudgetteerd. 

 

Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Frank van der Linden en Thierry Bek, heeft de boekhouding 

gecontroleerd en op 13 november 2022 decharge verleend voor de administratie van het seizoen  

2021 - 2022. 

 

De kascontrolecommissie voor het seizoen 2022 – 2023 wordt uitgevoerd door Thierry Bek en Gijsbert 

Klein.  
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Begroting seizoen 2022 - 2023 

De begroting voor het seizoen 2022 – 2023 gaat uit van een klein positief resultaat van afgerond  

€ 1.000,-.  

 

Vragen financiën 

Na uitleg door de penningmeester van het resultaat en de begroting was er gelegenheid tot het stellen 

van vragen.  

 

Vraag Jan Tuithof: Wordt locatie Zuid verhuurd? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Ja, YellowBellies is de enige organisatie die locatie Zuid nog huurt.  

 

Vraag Jan Tuithof: De energiekosten blijven erg variabel. We weten niet hoe dat volgend jaar gaat 

worden. Zijn er regelingen? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Volgende week staat een afspraak gepland met de nieuwe wethouder, de 

heer C. van Dalen, waarin dit onderwerp op de agenda staat. 

 

Contributieverhoging 

De penningmeester geeft aan dat per 1 januari 2023 de contributie verhoogd zal worden. Als 

argumentatie worden onder ander de onderstaande punten benoemd: 

• Door de inflatie lopen de kosten van de vereniging op. 

• Als vereniging zitten we laat met onze contributie in vergelijking tot andere voetbalverenigingen in 

de provincie Utrecht. 

• We bieden als vereniging best veel waarde aan onze leden (o.a. kleding, 2x trainen, professionele 

begeleiding bij de jeugd, verzorging en een gezellige 3de helft     ). 

 

Vanuit het bestuur wordt de onderstaande contributieverhoging voorgesteld: 

• Senioren van € 221,00 naar € 240,00 

• Junioren van € 147,00 naar € 160,00 

• Pupillen van € 125,00 naar € 135,00 

 

Tijdens de vergadering werden naar aanleiding van dit voorstel diverse vragen gesteld. 

 

Vraag Jan Tuithof: Wat doen we met de niet-spelende leden? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Nemen we mee met het volgend jaar. 

 

Vraag Boris van Seeters: Per 01-01-2023 gaat de verhoging in. Is het wel wenselijk om de 

contributieverhoging tijdens een seizoen aan te passen? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Je zou voor een contributieverhoging eigenlijk een voorjaars ALV 

willen hebben. Dat hebben we nu niet. Misschien moeten we in de toekomst wel altijd vanaf het begin 

van het seizoen de verhoging doorvoeren. 

 

Vraag Boris van Seeters: Met de contributieverhoging hebben we het over een bedrag van circa € 

5.000. Er stond een mooi artikel in de krant dat het (financieel) goed gaat met de club maar de leden 

krijgen wel een contributieverhoging. Hoe kunnen we dat rijmen? 
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Reactie Hans van der Stok (bestuur): We krijgen nu ook verhogingen. De kosten voor 

energieleverancier Vattenval gaat al enorm omhoog. Daarnaast is het artikel wat in de krant stond ook 

niet vanuit het bestuur zo verwoord/opgesteld. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): We moeten met zijn allen uitdragen waar we als vereniging 

voor staan en dat kost geld in vorm van begeleiding en materialen. We proberen te bezuinigen waar 

dat kan. 

 

Vraag William Bleij: Hoe wordt dit gecommuniceerd met de leden? Naar senioren zal dit goed 

gecommuniceerd moeten worden. 

Reactie Lodewijk Drost: Niemand verwacht de verhoging per 01-01-2023 maar pas aan het begin van 

het nieuwe seizoen. 

Reactie Mike Peelen (bestuur): We nemen dit onderwerp mee binnen de Voetbal Technische Zaken en 

zullen de redenen van deze verhoging gaan uitleggen. Als er bezwaren waren geweest over deze 

verhoging hadden de leden ook aanwezig kunnen zijn op deze verhoging om bezwaar te maken. 

 

Vraag Gijbert Klein: Leden moeten toch wel kunnen blijven voetballen ondanks de kosten van de 

contributieverhoging? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Iedereen moet kunnen blijven voetballen. Bij het eventueel 

opzeggen van een lid zal uitgezocht moeten worden of financiën de oorzaak zijn. Er zal altijd een 

drempel zijn om dit te melden. Als we weten dat financiën de oorzaak zijn dan is er vanuit de 

gemeente of vanuit vereniging altijd een oplossing. Kids moeten kunnen blijven sporten. 

 

Vraag Frank de Goey: Wat zijn de gevolgen als we de contributieverhoging vanaf het nieuwe seizoen 

gaan doen? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Dan hebben we een negatief resultaat. 

 

Naar aanleiding van de vragen zijn t.a.v. de contributieverhoging tijdens de vergadering door de 

aanwezige leden 2 besluiten genomen: 

• Contributieverhoging is voor het kalenderjaar 2023 akkoord met het advies aan het bestuur om 

vanaf het seizoen 2024 -2025 contributieverhogingen aan het begin van ieder seizoen door te 

voeren. 

• Contributieverhogingen voor niet-spelende leden en overige leden worden bij aanvang van het 

seizoen 2023 – 2024 doorgevoerd. De verhoging zal naar verwachting rond de 7% / 8% liggen.  

 

Bestuurssamenstelling 

Aftredend en niet herkiesbare bestuursleden zijn Judy van den Berg – Callaars en Gijs ten Hoeve. 

De voorzitter bedankt Judy en Gijs voor hun bijdrage aan de vereniging en namens het bestuur wordt 

een dinerbon en een bos bloemen overhandigd.  

 

De voorzitter doet een dringende oproep aan iedereen dat met het aftreden van Judy van den Berg – 

Callaars en Gijs ten Hoeve vacatures zijn ontstaan op het gebied van vrijwilligerswerk, communicatie 

en het oppakken van verenigingsacties. Het is meer dan wenselijk dat deze belangrijke vacatures 

worden ingevuld. Dat hoeft zeker niet als bestuurslid maar kan gewoon binnen een commissie worden 

ingevuld. 
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Aftredend en herkiesbaar voor 3 jaar zijn: 

• Ad Spruit 

• Mike Peelen 

• Marko Hoogenboom 

• Henk Werkhoven 

• Benno Vendrig 

De leden gaan akkoord met de herbenoeming van de bestuursleden.  

 

Aan de leden wordt een globale weergave getoond van de bestuurssamenstelling. 

 
 

Vanuit de vergadering worden diverse vragen gesteld. 

 

Vraag Hennie Verhoef: Dat de keuken dicht is op zaterdag is echt een probleem. Hier moet echt wat in 

veranderen. Er wordt te makkelijk mee omgegaan. Hoe komt dit? 

Vraag Dick Eskes: Betalen we te weinig? 

Reactie Henk Werkhoven (bestuur): Met de vergoeding voor het keuken- en barpersoneel zijn we al 

omhoog gegaan. Ook andere verenigingen hebben hier last van. We zijn echt op zoek naar personen 

dien captain in de keuken en bar willen zijn. Dit blijft voor onze vereniging echt een uitdaging. 

 

Vraag William Bleij: Hoe staat het met het vrijwilligersbeleid? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): voetbal.nl wordt nog gebruikt. We proberen mensen 

echt aan te sporen om de uit te voeren vrijwilligerstaken in voetbal.nl goed aan te geven. Het heeft de 

aandacht. Ouders gaan zich steeds meer als klanten gedragen. Zij verwachten dat alles door een 

vereniging wordt ingevuld. Dit hoor je ook terug van andere verenigingen. Wij willen als bestuur ook 

niet als politieagent rondlopen. 

 

Vraag Willem van Haren: Maar klant zijn kost geld. Dan moeten mensen maar extra gaan betalen. 

Bijvoorbeeld € 50,- vooraf extra betalen. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Maar hiermee heb je dan nog geen extra handjes. 
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Vraag Hennie Verhoef: Is verpachten van de kantine geen optie? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Dan lopen we heel veel inkomsten mis. Vele handjes maken 

licht werk. Met afkopen los je het probleem niet op. Met scheidsrechters hebben we dit seizoen een 

andere regel die wel helpt. Als een lid die is ingedeeld als scheidsrechter niet komt opdagen wordt het 

gehele team gestraft door de volgende wedstrijd zelf geen scheidsrechter te krijgen. Hier moeten we 

misschien de oplossing in gaan zoeken. 

 

Vraag Marian van Schipstal: Hoe zit het met het zoeken naar een nieuwe voorzitter? Er zou actief 

worden gezocht naar een nieuwe voorzitter. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Op dit moment blijf ik nog zitten totdat de gehele verbouwing van kantine 

Noord is afgerond. Dat heb ik altijd gezegd. Gezien alle werkzaamheden binnen de vereniging is nog 

niet actief gezocht naar een nieuwe voorzitter en heeft zich ook nog niemand zich aangemeld. 

 

Vraag Willem van Haren: Hoe wordt er gezocht naar mensen? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Heel veel mensen doen al wat. Het is ook echt moeilijk om 

mensen te vinden. Maar er zijn ook diverse leden die het presteren om aan hun vrijwilligerstaken te 

ontkomen. 

 

Vraag William Bleij: Kijk eens bij stage/opleidingen of daar mensen zijn te vinden? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Daar wordt al wat mee gedaan maar daar is mogelijk meer 

mee te doen.  

Reactie Kees Bouman: We moeten dan meer lobbyen. 

Vraag Boris van Seeters: Maar daar heb je dan ook mee begeleiding voor nodig wat ook weer tijd van 

een vrijwilliger kost. 

 

Verbouwing 

De voorzitter geeft uitleg over de algemene status van de verbouwing van kantine op locatie Noord. 

• Vergunning is ingediend. Verwachting dat we in week 8 van 2024 kunnen starten met de 

verbouwing.   

• Bouwcommissie is samengesteld. 

• Financiële uitdaging ten aanzien van duurzaamheid. 

• Om de kosten te drukken wordt een dringend beroep gedaan op de zelfwerkzaamheid van de 

leden/vrijwilligers. 

• In 2023 zal een veiling worden georganiseerd om extra inkomsten te genereren 

• Het obligatieplan wordt weer in het leven geroepen 

 

Vraag William Bleij: Zijn oud v.v. Montfoort mensen ook aanwezig om aan te geven of ze kunnen 

helpen? 

Reactie Mike Peelen (bestuur): Er is een apart mailadres waarmee iedereen zich kan aanmelden om te 

helpen. 

 

 

 

 



 

   

Montfoort S.V.’19 Versie 0.1   Pagina 6 van 8 

 

Vraag William Bleij: Is er al een aannemer gevonden? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Kees Breedveld doet de uitvoering. We doen zoveel mogelijk in eigen 

beheer en gaan dus niet met 1 aannemer werken. We willen met zoveel mogelijk mensen werken uit 

de vereniging. Hiermee hebben we dan ook de inkoop van materialen in eigen hand. 

 

Vraag Boris van Seeters: Wie gaat de inkopen doen van het project? 

Reactie Mike Peelen (bestuur): Kees de Kamper en Gijs Kuijf doen het voorstel en het bestuur bepaalt 

dat er ingekocht kan worden. 

 

Vraag Dick Eskes: Kan er al worden verbouwd? 

Reactie Mike Peelen (bestuur): We hebben eerst de vergunning nodig. 

 

Vraag Arnold de Beus: Je wilt veel met vrijwilligers werken. De ervaring is dat het maken van een 

planning dan heel lastig zal worden waardoor je ook niet zeker bent dat je begin van het volgend 

seizoen bent verhuisd. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Kees Breedveld is bezig met het opstellen van een planning en op basis 

daarvan worden de vrijwilligers gezocht. In de planning wordt al rekening gehouden dat er met 

vrijwilligers zal worden gewerkt voor diverse werkzaamheden. 

 

Vraag Boris van Seeters: Hoe zit het met de keuken? Heeft de keuken ook contact met de mensen? 

Kan je dan zien dat je sushi wordt gemaakt     ? 

Reactie Edgar Vendrig: De nieuwe keuken op locatie Noord is meer open zodat meer contact gelegd 

kan worden met de rest van de kantine maar het is geen open keuken. 

 

Vrijwilligerszaken 

Judy van den Berg – Callaars geeft uitleg over een aantal zaken rondom vrijwilligerszaken waar het 

afgelopen jaar aan is gewerkt 

• 2 vertrouwenscontactpersonen aangesteld. 

• Gestart met het aanvragen van de VOG voor trainers/leiders. 

• Gestart dat ouders zelf hun bardiensten plannen via de voetbal.nl app. 

 

Vraag William Bleij: Wat gebeurt er met ouders die geen voetbal.nl app hebben? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Daar doen wij op dit moment niets mee. Iedereen kan 

deze app installeren. 

 

Vraag Remco Streng: Kunnen de teammanagers inzicht krijgen wie zich heeft aangemeld via 

voetbal.nl? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Op dit moment niet. Dat is ook bewust gedaan om de 

belasting niet bij de teammanagers neer te leggen. 

 

Vraag Edgar Vendrig: Hoe groot is het percentage dat zicht aanmeldt? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Dat is op dit moment niet inzichtelijk helaas. 

Reactie Marko Hoogenboom  (bestuur): Het niet uitvoeren van vrijwilligerstaken door leden kan helaas 

nog steeds omdat dit onvoldoende inzichtelijk is. 
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Vraag Willem van Haren: Voor wie geldt de VOG? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Het gaat om trainers bij de jeugd en de coördinatoren. 

Aan de VOG zijn geen kosten verbonden. 

 

Vraag William Bleij: Niet iedereen heeft de mail over de VOG ontvangen? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Hier wordt naar gekeken en die worden nog 

aangeschreven. 

 

Vraag William Bleij: Waarom wordt bij de senioren geen VOG aangevraagd? Bijvoorbeeld voor mij? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Misschien in de toekomst. 

 

Vraag Frank de Goey: Waarom wordt niet ieder jaar een VOG aangevraagd? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): NOC-NSF geeft het ook als richtlijn om het niet ieder 

jaar te doen en het kost ook veel tijd om dit te organiseren. 

 

Vragen 

Vraag Kees Bouman: Bij nieuwe aanmeldingen zijn de mensen dan verplicht om aan te geven om wat 

te doen? 

Reactie Judy van den Berg – Callaars (bestuur): Aanmelden gaat altijd via het aanmeldformulier op de 

website. Daar moet ook worden opgegeven welke vrijwilligerstaak de persoon zou willen/kunnen 

uitvoeren. 

 

Vraag Hennie Verhoef: Ik zie nog steeds mensen lopen met alcohol buiten de kantine/terras. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): We gaan niet als politieagenten rondlopen. 

Reactie Mike Peelen (bestuur): De laatste 2 thuiswedstrijden heeft de heer Hol rondgelopen om dit te 

controleren. Je wordt er echt niet vrolijk van om dit te doen. We zijn een vereniging en we moeten dit 

samen doen en niet het bestuur. 

 

Vraag Hennie Verhoef: De biljarts gaan weg? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Ja de biljarts gaan weg en deze komen niet meer terug.  

 

Vraag William Bleij: De YellowBellies ruimen de doelen niet op en het hek blijft open. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): We gaan in gesprek met de YellowBellies. 

 

Vraag William Bleij: Uitschuifbare doelen zitten tegenwoordig op slot. Dit is niet gecommuniceerd en ik 

weet niet waar de sleutel is. 

Reactie Jan Tuithof: Ik heb de doelen op slot gedaan. De sleutel zal niet zomaar worden afgegeven 

omdat deze zoek raakt. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Opruimen doen we met elkaar. Doelen moeten langs de kant. 

Dat gebeurt nu slecht. Trainers moeten andere trainers hierop aanspreken. Dit krijgen we op de één of 

andere manier er maar niet in. 

Reactie Kees Bouman: Wel vreemd dat de doelen op slot staan. 

Reactie Jan Tuithof: Er zijn nog voldoende losse doelen beschikbaar. Er staan echt heel veel doelen op 

het veld. 
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Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): De oplossing moet niet worden gevonden om de doelen op 

slot te zetten. 

Reactie Jan Tuithof: Ik zorg dat de sleutel bij William komt. 

 

Vraag Arie Spruit: Wat zijn de plannen met het braakliggend terrein? Wat wil de vereniging? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): We zijn in gesprek met de gemeente hierover. De plannen en de snelheid 

hebben wij niet in de hand. Er zijn mogelijk nog andere gegadigden die interesse hebben in het terrein. 

We hebben in ieder geval parkeerplaatsen nodig. 

 

Vraag Frank de Goey: Je krijgt soms extra korting als je de inkoopfacturen snel betaald. Kan de 

vereniging hier iets mee? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Ik neem het mee met de bouwcommissie om hier mogelijk rekening mee 

te houden. 

 

Vrijwilligers en sponsoren 

De voorzitter bedankt alle vrijwilligers en sponsoren voor hun bijdrage in het afgelopen seizoen. Dit 

geldt uiteraard ook voor vrijwilligers en sponsoren die het afgelopen seizoen zijn gestopt. 

 

Sluiting 

De vergadering wordt om 21:24 uur gesloten.  


